



## Møtereferat

Vår dato  
3.3.22

Vår referanse  
FS 2/22

Referent

Kirsten Wille (KW)

**FS-møte nr 2/22 - Teams**

Tilstede:

Halgeir Ludvigsen (HL)  
Terje Vestby Andresen (TVA)  
Åse Jacobsen (ÅJ)  
Grace Kristiansen (GK)  
Nicolas Osborg (NO)  
Jørgen Mathiesen (JM)  
Christin A. Løfman (CAL)  
Ulf Hännäs (UH) – Sak 16/22  
Kirsten Wille (KW)

Forfall:

Christer Jakobsen (CJ)

Kopi til

Kontrollkomiteen  
Lovkomiteen  
Ungdomsutvalget

|                       |                                 |
|-----------------------|---------------------------------|
| <b>Møtested:</b>      | Teams                           |
| <b>Møtedato/-tid:</b> | Torsdag 3.3.22 kl.18.00 – 21.00 |

## AGENDA

|       |   |    |
|-------|---|----|
| 10/22 | Godkjenning av innkalling og protokoll fra FS-møte 1/22                       | FS |
| 2/22  | Diskusjonstema: Forslag om nytt rankingsystem – innspill fra Ingar Gabrielsen | HL |
| 3/23  | Bowlingforbundet SKAL – Statusrapportering                                    | KW |
| 4/22  | Beslutningssaker  |    |
|       | a) Budsjett 2022  | HL |
|       | b) Ny Søknad om støtte – Underskudd NM Ungdom og NM Døve og Hørselshemmede    | HL |
| 5/22  | Regnskap pr.31.12.21  | HL |



---

|      |   |   |
|------|---|---|
| 6/22 | <b>Referatsaker</b><br>Idrettens Hus 2024<br>Ny Regnskapsfører – Sports Accounting<br>Svar på søknad fra Bufetat<br>Felles ungdomsleir/rekruttering med Curlingforbundet<br>Program Kretsseminar 22.januar 2022<br>Jubileum 2022<br>Flytting NM Junior<br>Flytting av Dameturneringen<br>Status – Sportslig format på NBFs Arrangement<br>NBFs representant – NM Døve og Hørselshemmede, Stavanger<br>Møte med Touretteforeningen<br>Referat Halleiermøte<br>Status – Ny hjemmeside | <b>KW</b><br><b>KW</b><br><b>KW</b><br><b>KW/JM</b><br><b>KW</b><br><b>KW</b><br><b>HL</b><br><b>HL</b><br><b>CJ</b><br><b>HL</b><br><b>KW</b><br><b>HL</b> |
| 7/22 | <b>Rapportering fra Sportslig</b>   | <b>UH</b>   |
| 8/22 | <b>Nytt fra Kontoret</b><br>GS informerer   | <b>KW</b>   |
| 9/22 | <b>Eventuelt</b><br>a) Konsekvenser av nye Covid-restriksjoner<br>b) Veteran NM<br>c) Krav til NM sgl/dbl   | <b>HL</b><br><b>HL</b><br><b>HL</b>   |

## PROTOKOLL

### 1/22 Godkjenning av innkalling og protokoll

Protokoll fra FS-møte 12/21 ble offentliggjort på [bowling.no](http://bowling.no) 20.12.21.

#### Vedtak:

Innkalling og Protokoll 12/21 ble tatt til etterretning og godkjent.  
3 saker ble meldt inn til Eventuelt.

### 2/22 Diskusjonstema: Fremtidig organisering av LIGAEN

HL innledet diskusjonen. Temaet har vært diskutert mange ganger opp gjennom årene. Eventuelle endringer av ligaen på Forbundstinget 2023 må forankres i hele organsisjonen. FS ble derfor enige om å oppnevne en gruppe som skal ledes av Åse Jacobsen og Terje Vestby Andresen blir med som medlem. Adm sender ut et brev til klubbene og ber om kandidater som ønsker å bli med i gruppen.

Gruppens mandat er å utarbeide et forslag til et fremtidig konkurransekonsept for Ligaen, som ivaretar det sportslige og samtidig er bærekraftig og gunstig prismessig for klubbene.



### 3/22 Bowlingforbundet SKAL - Statusrapportering

KW gikk gjennom Bowlingforbundet SKAL og rapporterte på de 3 fokusområdene; Rekruttering, Bedre Klubb og Krets, Anlegg. Rapportering på SportBowlingNorge ble flyttet til Sak 7/22 under Sportslig Rapportering.

### 4/21 Beslutningsaker:

a) Budsjett 2022

#### Vedtak:

Det er fortsatt en del usikkerhet blant annet rundt Postmidlene. Dersom det blir reduksjon i tilskuddet fra NIF, vil GS og President legge frem et forslag til kostnadskutt. Eventuell oppdatering av Budsjett 2022 vil bli vedtatt på neste FS-møte.

b) Ny Søknad om støtte – Underskudd NM Døve- og Hørselshemmede

#### Vedtak:

Søknad om støtte til å dekke underskuddet til NM Døve og Hørselshemmede ble ikke innvilget.

### 5/22 Regnskap 2021

HL redegjorde muntlig.

### 6/22 Referatsaker

#### Idrettens Hus 2024

KW orienterte. Avtalen med Ullevaal Stadion AS skal fornyes i 2024 og det foreligger 2 alternativer videre.

#### Ny Regnskapsfører – Sports Accounting AS

Pr. 1.1.22 byttet vi regnskapsfører fra Idrettens Regnskapskontor til Sports Accounting AS. Vi vil med dette få en rimeligere løsning.

#### Svar på søknad fra Bufetat

KW informerte. Svar forventes i Uke 5.

#### Felles ungdomssamling/rekrutteringsleir med Curlingforbundet

KW informerte. På grunn av koronasituasjonen må UngBowling og UngCurling utsette arrangementet til høsten.

#### Program Kretsseminar 27.mars 2022

KW informerte. Påmeldingsfrist er satt til 10.2.22.

#### Jubileum 2022

KW informerte. Jubileumskomiteen skal ha sitt første møte 2.2.22.

#### Flytting av Junior NM

HL informerte. Pga Covid-restriksjoner er arrangementet flyttet til 25.- 27.2.22.

#### Flytting av Dameturneringen

Pga Covid-restriksjoner er turneringen utsatt nok en gang. Forslag til ny dato blir vedtatt på FS-møte 2/22.



---

**Status – Sportslig format på NBFs NM-arrangement**

CJ informerte. Gruppen har jobbet bra med ulike forslag og vil fremlegge et skriftlig forslag til neste FS-møte. Det vil også bli vurdert å kjøre et prøveprosjekt på Lag NM eller Ungdoms NM til høsten.

**NBFs representant - NM Døve og Hørselshemmede i Stavanger**

CLA er oppnevnt som NBFs representant med GK som reserve.

**Møte med Tourette-foreningen**

KW informerte. Veldig positivt møte. NBF ønsker å bistå Tourette-foreningen med instruktører lokalt i forbindelse med deres landsdekkende konkurranseaktivitet.

**Referat fra Halleiermøtet**

TVA informerte. Møtet var veldig positivt og behovet for en halleier-forening ble luftet av halleierne selv. NBF ønsker å etablere tettere kontakt med hallene og vil innkalle til 2-4 møter årlig.

**Ny hjemmeside – Status**

KW informerte. Fortsatt mye som må ryddes opp i på gammel side.

**7/22 Rapportering fra Sportslig**

UH informerte

**8/22 Nytt fra Kontoret**

GS informerer

**9/22 Eventuelt**

**a) Krav om antall serier til NM Sgl/DbI**

En eventuell justering av krav vil bli vurdert på neste FS-møte.

**b) Konsekvenser av nye Covid-restriksjoner**

HL informerte. Pr.idag er det kun Runde 5 som er kansellert. Runde 6 kan med gjeldende restriksjoner gjennomføres.

KW tar kontakt med Seriekomiteen for å få deres forslag til hvordan kampene i Runde 5 kan gjennomføres.

**c) Veteran NM**

Adm sender ut invitasjon under forutsetning av at mesterskapet kan gjennomføres under de restriksjoner som eventuelt da vil være.

Adm vil se på alternative datoer med Mesterskapskomiteen og endelig beslutning vil bli tatt etter Regjeringens varslede pressekonferanse i begynnelsen av februar.